
ZÁPIS č. 8 z jednání KŽP

konaného dne 09.10.2007 v 16.00

v kanceláři Odboru životního prostředí Městského úřadu Jilemnice

přítomni: Dvořák, MVDr. Bradna, Ing. Myslivec, Ing. Novák, Ing. Opluštil M., Opluštil Š., Šnajdr.
omluveni: Ing. Stolínová, Ing. Pohl.

1. DOPORUČENÍ RADĚ MĚSTA (ZASTUPITELSTVU MĚSTA):
1.1. KŽP opakovaně doporučuje zadat zpracování studie využitelnosti (regenerace) areálu 

sportovního stadionu – odůvodnění viz bod 3.2. tohoto zápisu.
1.2. KŽP doporučuje, aby Město Jilemnice podalo žádost na Pozemkový fond ČR (PF ČR) o převod 

příslušného pozemku pro projekt „Jilemnicko – svazek obcí“ s názvem „Zpracování zelené 
biomasy rychlokompostováním v místě zdroje“ z roku 2005. Zhruba ¾ pozemku jsou ve 
vlastnictví PF ČR, okraje pozemku jsou ve vlastnictví fyzických osob.

2. PODNĚTY PRO MĚSTSKÝ ÚŘAD:
2.1. starostovi města: ---

2.2. místostarostce města: ---

2.3. tajemníkovi MěÚ: ---

2.4. odboru ORMH:
Vypracovat metodiku pasportu veřejné zeleně na území města a co nejdříve zahájit práce na 
realizaci pasportu. KŽP opakovaně nabízí svoji pomoc při realizaci tohoto dlouhodobého úkolu.

2.5. odboru životního prostředí: ---

3. OSTATNÍ:

3.1. Byla provedena kontrola úkolů z minulé schůzky a konstatováno, že není splněn úkol 4.3. 
(Bradna projedná s Dr. Hanzou představy sportovní komise o rozvoji areálu sportovního 
stadionu a možnou spolupráci obou komisí).

3.2. Pochůzkou po areálu sportovního stadionu započala dnešní schůzka KŽP. Areál je majetkem 
města, spravuje jej provozovatel – SC. KŽP konstatuje potřebu:
a)  provedení prořezu křovin a stromů, likvidace náletu
b)  odstranění 2 skládek zeminy a listí uvnitř areálu (skládka se nekontrolovaně a neopodstatněně 
     rozšiřuje). Některé stromy jsou postupně zavalovány zeminou a hrozí jejich trvalé poškození 
     (viz. foto č. 5 přílohy)
c)  odstranění skládky antuky a listí u plotu v ulici K Břízkám
d)  odstranění směsného odpadu (mimo jiné umělohmotných pásků na označení tenisového 
     hřiště) z panelového kontejneru u tenisových kabin.
d)  odstranění zborcených dílů plotu.

KŽP dále konstatuje, že další nečinností se zvyšuje cena nápravy stavu a hrozí i zdravotní újma 
při pádu větví. V roce 2006 KŽP jak zápisem, tak na ZM osobou tehdejšího zastupitele a 
předsedy KŽP MVDr. Bradny, připomínkovala smlouvu mezi Městem (Sportovním centrem) a 
TJ, upravující využívání sportovišť sportovního stadionu, ve které chybí část, zahrnující mj. 
způsob a místo pro likvidaci odpadů a to jak biologicky rozložitelných, tak i komunálních. Ústní 
příslib tehdejší paní starostky byl, že tato část bude zahrnuta do provozního řádu. Zda-li 
provozní řád vypracován není, či je, a jde o jeho nedodržování, na stavu věci – pořádku nic 
nemění. KŽP není v současné době známa studie využití celého areálu. Údržbu zeleně by bylo 
vhodné provést s ohledem na další investiční a stavební záměry.

Při pochůzce pořídil Ing. Myslivec několik fotografií navštívených míst areálu stadionu - viz. 
příloha č. 1 k tomuto zápisu.



3.3. KŽP bere na vědomí předložený pasport veřejné zeleně, zpracovaný panem Fürim s tím, že se 
nejedná o klasický pasport, ale o jednoduchou formu evidence některých udržovaných pozemků 
ve správě ORMH.

3.4. Ing. Myslivec informoval o jednáních se Státním fondem životního prostředí ohledně dotace na 
ošetření památné jilmové aleje v ul. Čsl. Legií.

3.5. MVDr. Bradna krátce informoval o své studijní cestě do bioplynárny ve Velkých Karlovicích. 
Podrobnější zpráva je přiložena k zápisu.

4. ÚKOLY:
4.1.  MVDr. Bradna: projedná s Dr. Hanzou, předsedou Komise sportovní, představy Komise sportovní,
        pokud jde o výstavbu a úpravy sportovního stadion

příští jednání KŽP 13.11.2007 v 15.30 hod
v kanceláři Odboru životního prostředí Městského úřadu Jilemnice

(u Ing. Myslivce)

datum vyhotovení zápisu: 10.10.2007
zapsal: Bradna
doplnil a schválil předseda KŽP: Lubomír Šnajdr


